
Møde afholdt hos Per i Frejlev 

Afbud fra Poul og Annalise 

Ordstyrer: Erwin 

Referat: Jeppe 

 

Siden sidst: Formand mfl. beretter om et super godt arrangement med DEN Bodil. 
Jørgensen. I Folkekirkens Hus 

Billeder fra arrangement med i næste blad.  

Herunder snak om evt huske pjecer eller lign.  

Evt. arbejde på at have 30 “offentlige “ blilletter til nogle arrangementer.   

 

Vi arbejder videre med en ny Parkinsonskole i foråret 25. Om en vidensbank/ praktisk 
information. Om hvor, hvordan, hvornår, hvem osv. man kan søge viden/ information hos. I 
den fase man er i med sin Parkinson. Som ramt eller pårørende.  

Kurt og jeg laver et skriv til medlemmerne om hjælp til at gøre dette mest muligt 
fyldestgørende. Sano, plejehjem, pårørende, handicapskilt. Montebello. Nyt kørekort. 
Økonomi (skødet på huset). Testamente mm. 

 

Vesthimmerlands klubben er snart oppe at køre igen.   

Måske Brønderslev følger trop.  

 

Sano fortrinsvist Skælskør er sikret drift 3 år frem. Evt. info til medlemmer om at benytte 
sig af tilbuddene.   

 

Jeppe er tovholder på møder mm med sklerose og hjerneskadeforeningen mfl.  

finder ud af hvordan hen ad vejen 

 

Økonomi. Fint overskud pt.  

Wendelbowalk Tolne. Økonomi “ligger” pt. hos fredningsstyrelsen.  

NC og Erwin følger op på div.  

Slotved arrangement tilfalder økonomi derfra Kredsen! 



Næste møde den 18.12-24 kl. 15-17 med efterfølgende julefrokost 

Jeppe tjekker vodskovkro og Kaffe Fair.  

 

Års generalforsamling  

Erwin tjekker Tamu.  

Jeppe tjekker Le Chef I Svenstrup 

Øl, vand, kaffe mm. Sandwich til ca. 70 personer.  


